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Steven Bancarz haastattelu (osa 1 / 2) – New Age toinen tuleminen

Video: https://www.youtube.com/watch?v=VpJjf2ZIsjo

Jälkikirjoitus: En usko New Agen toiseen tulemiseen. Enkä usko, että se saa uutta jalansijaa 
nykymaailmassa tai varsinkaan kristittyjen joukossa, jotka rukoilevat herkeämättä Jumalan hengen 
voimassa ja totuudessa. Koska Jumala on henki ja totuus ja jokainen, joka haluaa ylistää Jumalaa, 
tekee sitä hengessä ja totuudessa. Halleluja. Aamen.

Steven kertoo tässä asioista, jotka puhuttelevat. Joku ihminen todella saa otteen siitä, mistä Steven 
puhuu tässä videossa. Mutta en usko lainkaan siihen, että New Age ja kaikki se saastaisuus sekä se, 
mitä sieltä on mahdollista tuoda kristittyjen elämään, en usko että se tapahtuu. Päin vastoin, uskon, 
että New Age, jehovan todistajat, jooga, vapaamuurarit, agnostikot, ateistit, vapaa-ajattelijat, ja 
muuten vaan kädenlämpöiset kristityt ja uskovat, tulevat tekemään havainnon, että Jeesus ei hyväksy
sitä, mitä te teette elämässänne. Teidän täytyy olla palavia totuudelle.

Halleluja. 

Menkää rauhassa, Jeesuksen Kristuksen nimessä.

Aamen.
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